
PROTOKÓŁ 

z obrad LV Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 17 października 2018r. 

W Sesji udział wzięli: 
Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
Pracownicy Urzędu Gminy, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady LV Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 13.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa Pan Krzysztof Skraba i powitał wszystkich przybyłych. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 13 Radnych, co stanowi quorum 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad i tytuły proponowanych uchwał: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie : 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XLVI/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 
zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2018 rok, 
wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi Łabowa, 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2019 rok dla Gminy Łabowa, 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Łabowa na 
20 19 rok, 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 13 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z LIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał 
czy Radni zgłaszają uwagi do tego protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie 
zgłoszono wobec czego poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 13 głosami 
za. 
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Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie : 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XLVI/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany wieloletniej prognozy finansowej pozostające w 
załącznikach do projektu niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 13 głosów za przyjęła uchwałę Nr LV/36312018. 

zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2018 rok, 

Skarbnik Gminy Mirosława Nykaza wyjaśniła przyczyny przesunięć w planie wydatków zgodnie z 
załącznikami do projektu niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 13 głosów zaprz.yjęla uchwałę Nr LV/36412018. 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi Łabowa, 

Kierownik Zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 
na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Łabowa nieruchomości gruntowej położonej w Łabowej 
oznaczonej w ewidencji gruntów nr ewid. 374117 o powierzchni 0,07 ha i nr ewid. 375/8 o 
powierzchni 0,08 ha z przeznaczeniem na drogę dojazdową. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 13 głosów zaprz.r.ięła uchwałę Nr LV/36512018. 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok dla Gminy Łabowa, 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Ładu i Bezpieczeństwa Publicznego Marek 
Stanisz poinformował w dniu 4 października 2018r. odbyło się posiedzenie powyższej Komisji, na 
którym pani Barbara Bogdańska - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Łabowej oraz 
Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła projekt 
GPPiRPA na 2019 rok, który został pozytywnie zaopiniowany bez uwag i propozycj i zmian. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 13 głosów za prz.yjęła uchwałę Nr LV/36612018. 

przyJęcm Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Łabowa na 2019 rok, 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Ładu i Bezpieczeństwa Publicznego Marek 
Stanisz poinformował w dniu 4 października 2018r. odbyło się posiedzenie powyższej Komisji, na 
którym pani Barbara Bogdańska - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Łabowej oraz 
Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła projekt 
GPPN na 2019 rok, który został pozytywnie zaopiniowany bez uwag i propozycji zmian. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 13 głosów zaprz.yjęła uchwałę Nr LV/36712018. 



Ad. 5 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Wójt poinformował, że w dalszym ciągu trwa realizacja rozpoczętych inwestycji, budowa 
kanalizacji w Nowej Wsi przebiega zgodnie z planem, rozpoczęły się prace związane z budową 
placu zabaw w Maciejowej, ponadto rozstrzygnął się przetarg na odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych oraz wywóz nieczystości. W związku z zakończeniem VII kadencji 
podziękował Radnym Gminy i Sołtysom za współpracę życząc powodzenia w wyborach. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

W tym punkcie Radni nie zabrali głosu. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Radny i Sołtys wsi Kotów Roman Banach poprosił o wymianę szyb wiaty przystankowej. 

Sołtys wsi Nowa Wieś Agnieszka Kulig zwróciła się z pytaniem o budowę chodników w Nowej 
Wsi. Wójt poinformował, że działania zmierzające do budowy chodników są w trakcie realizacji, a 
w najbliższym czasie nastapi wymiana nawierzchni drogi. Sekretarz Gminy dodał, że realizacja 
takich dużych inwestycji wymaga czasu i nakładów finansowych, w trakcie których zdarzają się 
różne nieprzewidziane sytuacje utrudniające lub opóźniające ich wykonanie i nie zawsze ma na to 
wpływ Urząd Gminy. 

Sołtys Jan Smyda zwrócił się w imieniu użytkowników drogi w Łabowej w stronę Łabowca o 
wykonanie oświetlenia. 

Radny Jan Gawęcki podziękował za przekazanie dwóch betonowych kręgów na utworzenie 
przejścia na boisko w Krzyżówce oraz zwrócił się z prośbą o wykonanie odwodnienia terenu, na 
którym się ono znajduje. 

Ad. 8 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział, również za 4 lata kadencji życząc wszystkiego dobrego i 
zakończył o godz. 13.35 obrady LV Sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: Elżbieta Radziak - Dyl 


